
 

    

 

Jeugdraad 5 mei 2021 

 

Aanwezig:  Janne, Sofie, Robin, Rani, Bauke, Wietse, Nick, Ian, Isaac, Jason, Anne. 

Verontschuldigd: Marinne, Pauline, Senne, Laura. 

Afwezig: / 

 

1. Goedkeuring vorig verslag 

2. Nieuws van de schepen 

a. Graffiti in Hoeilaart 

In wijk Bakenbos staat een huisje/elektriciteitskabine van Fluvius. Fluvius gaf al zijn 

akkoord om er een graffiti op te zetten. De muur aan de berg naast restaurant 

Giadrino Olivo kan ook graffiti gezet worden. 

Er is ook een project Murals4Change van 11.11.11, waarbij je ondersteuning krijgt in 

onderwerpen en kunstenaars. De Gros wilt dat wel financieren, maar niet trekken. 

Pieter vraagt of de jeugdraad interesse heeft om hier een werkgroep rond op te 

richten. 

 

Wietse, Robin, Pieter en Ben willen zich hier eens in verdiepen. Wietse polst bij het 

jeugdhuis of er nog interesse is. Op te pikken in augustus, na Robin zijn thesis. 

 

b. Stand van zaken buitenruimte SJC Koldam 

Pieter overloopt de laatste nieuwe versie van het plan voor de buitenruimte van SJC 

Koldam, gemaakt door Kobe van Horizon+. Hij stelt enkele bijkomende vragen en 

vraagt verdere input aan de leden van de jeugdraad.  

 

De jeugdraad is heel positief over het ontwerp, fijn dat er zoveel groene ruimte zal 

zijn aan het SJC. Het ontwerp oogt heel aantrekkelijk.  

 

De jeugdraad vraagt wel aandacht te besteden aan de speeltoestellen die 

geïntegreerd worden in de buitenruimte. Bij het overleg van de werkgroep werd 

benadrukt dat alle leeftijden er aan bod moeten kunnen komen en dat er ook 

voldoende grote en uitdagende speelmogelijkheden moeten zijn voor de wat oudere 



 

kinderen. Die zijn er momenteel niet echt in Hoeilaart, met dat 

alle toestellen laag bij de grond zijn. Een imposant, uitdagend 

toestel voor ouderen kinderen zou hier dan ook niet misstaan. 

 

Sofie merkt op dat aan het begin van de site er beplanting aangegeven staat. Het lijkt 

een goed idee om deze om te wisselen met het bespeelbaar kunstwerk, om te 

vermijden dat de planten het zicht niet ontnemen. Natuurlijk ook rekening houden 

met afstand tot de weg en het fietspad zodat er veilig op gespeeld kan worden.  

De huidige fietsenstalling op deze hoek was voorzien voor bij het oude JC Koldam en 

zal hier op termijn verdwijnen. 

 

Pumptrack en calesthenics integreren in de buitenruimte lijkt een heel moeilijke 

opdracht te worden. De jeugdraad is er geen voorstander van. Er moet vermeden 

worden om elke beschikbare oppervlakte vol te zetten. De jeugdraad merkt op dat er 

er al veel work-outplekken zijn in het centrum, zoals aan het Mariënterrein, de fit-o-

meter in het park en het zoniënwoud. Het lijkt hen dan ook zinvoller deze eerst in 

kaart te brengen en te promoten. Eventueel kan het aanbod verder uitgebreid worden 

op de locaties waar nu reeds voorzieningen zijn, lijkt logischer dan een nieuwe locatie 

bi creëren. Er bestaan ook mobiele calesthenics en pumptracks die gehuurd kunnen 

worden zegt Pieter. Ze kunnen dan ook als tijdelijke pop-ups ingezet worden. 

 

Een zandbak levert wel een toegevoegde waarde, maar ook hier botsen we op de 

beschikbare ruimte. Het lijkt een goed idee om de zandbak te voorzien tegenover het 

terras van de sportbar. De scholen kunnen daar verspringen voor de turnlessen. Het 

integreren van een beachvolleybalveld is zeker een meerwaarde, op voorwaarde dat 

er voldoende ruimte is. Dergelijk veld krijgt best ook een afsluiting om te vermijden 

dat ballen telkens wegrollen. Aangezien er ook ruimte ingenomen zal worden door de 

padelvelden vreest de jeugdraad voor de haalbaarheid van dit alles. 

 

Pieter stelt de vraag of een hondentoilet een goed idee of toegevoegde waarde kan 

zijn. De jeugdraad is hier niet meteen van overtuigd. Het oogt niet echt mooi en dient 

ook zeer frequent opgeruimd te worden. Lijkt logischer om dit in het park te voorzien 

aangezien die locatie zich beter zal lenen voor een wandeling met de hond. Eventueel 

wel mogelijk om later te voorzien indien blijkt dat er een nood is. De plek waar nu de 

fietsenstalling voorzien is zou hier wel voor kunnen dienen eventueel. 

 



 

Er wordt gesuggereerd dat een helling tussen IJse en grasveld 

een grote meerwaarde zou kunnen leveren. Enerzijds trek je zo 

de lijn van de hele buitenruimte doorheen de hele site, anderzijds zorgt een kleine 

helling zo ook voor een natuurlijke afsluiting naar de IJse toe. Als je er met een groep 

kleine kinderen of kleuters speelt kunnen ze niet rechtstreeks het water in belanden. 

Daarnaast nodigt de helling ook uit om te chillen aangezien je zo zuiders gericht ligt 

en kan zonnen, wat niet het geval is bij de helling richting het water. 

 

De bespeelbare wadi en winterbekken vind de jeugdraad een goed idee. Een 

verbetering ten opzichte van het vorige ontwerp waarbij de IJse een vertakking kreeg. 

Deze zone wordt dan heel vergelijkbaar bij het natuurlijk speelterrein dat onlangs in 

Groenendaal werd gerealiseerd en heel mooi en leuk is. 

 

De locatie van het frietkot is nog niet zeker, de besprekingen met de uitbaters is 

lopende. Het zou kunnen dat ze blijven staan. Mogelijks verhuizen ze naar de andere 

kant van de sporthal wanneer de parking daar aangelegd is.  

 

Planning: 

- Opnieuw werkgroep met sport, jeugd, milieu en gecoro (ergens eind mei?) 

- Bouwaanvraag (verharding en niveauverschillen) aanvragen (eind mei-begin 

juni) 

 

c. Zomerbar 

De inschrijvingen zijn maandag gestart, je kan met je verenigingen de toog en keuken 

bemannen een avond of weekend in de zomer. Er zijn nog plekjes vrij, dus als je een 

activiteit of optreden wilt organiseren dien dan zeker je aanvraag in! 

Voorkeur gaat uit naar verenigingen die een heel weekend willen uitbaten. Kontrol en 

Scouts hebben al een aanvraag ingediend. 

 

Er komt een aparte aanvraag sterke drank voor wie in de zomer tijdens de zomerbar 

sterke drank wilt schenken. Deze uitzondering is bovenop je jaarlijkse aanvraag. 

 

Conflict met Pelouse Douce eerste weekend van augustus? Ben vraagt na bij Sam en 

houdt Janne op de hoogte.  

 

 

 



 

 

 

3. Nieuws van het DB  

a. Stand van zaken Future Fair 

Er zijn voor zoveel mogelijk opleidingen sprekers gezocht. De lijst is nu afgerond en 

opgedeeld in verschillende sessies waarvoor studenten zich kunnen inschrijven. De 

datum is verplaats naar 15 mei omdat het iets te kort dag werd. 

Er zal een intro gegeven worden door een talentencoach, daarna splitsen ze op in 

aparte sessies. Alles gaat door in de namiddag.  

Nu is het vooral kwestie van de technische kant goed voor te bereiden. 

 

Het is een hele uitdaging om als eerste project met de jeugdraden te doen vanop 

afstand. We kijken uit naar een toekomst waarbij we fysiek samen dingen kunnen 

organiseren, dat zal een pak makkelijker zijn! 

 

b. Vraag camera’s openbare ruimte 

De camera’s blijven een onderwerp waar veel vragen rond rijzen. Het DB wilt polsen 

of de rest van de jeugdraad de bezorgdheden deelt. 

 

De camera ter hoogte van het skatepark lijkt gericht te staan op het terras van het 

jeugdhuis. Is dat ok? Nu lijkt het wel een stevige stempel te plaatsen en te insinueren 

dat er overlast is vanuit het jeugdhuis.  

 

Waarom staan de camera’s juist daar. Sluikstorten en overlast wordt aangehaald, 

maar waarom specifiek daar? Is er nood om skatepark en jeugdhuis zo te viseren? 

 

De locatie is bepaald door de politie. Ze zijn gekozen omdat het strategische plaatsen 

zijn waar de politie hoopt resultaten te boeken.  

 

De jeugdraad stelt een advies op om deze vragen aan het bestuur te stellen. Isaac 

geeft aan dat er heel wat kader mist rond het hele camera-verhaal. Hoe zal dit 

geëvalueerd worden en op basis van welke criteria? De camera’s lijken nu een 

vergrootglas boven de jeugd, maar er wordt weinig duiding en uitleg aan gegeven. 

Er wordt betreurd dat het bestuur niet op voorhand de dialoog is aangegaan met de 

jeugdraad.  

 



 

Ben geeft de suggestie dat er iemand van de politie langskomt 

om het verhaal rond de camera’s en hun insteek toe te lichten. 

 

Er lijkt niet meteen een grote impact te zijn sinds de plaatsing van de camera’s. 

 

 

4. Nieuws van de jeugddienst 

a. Advies reglement jubilerende verenigingen 

Het reglement voor verenigingen die een jubileum vieren is sinds vorige jeugdraad 

opnieuw aangepast op basis van de adviezen van de raden. Het herwerkte voorstel 

zou dus opnieuw een advies van de jeugdraad nodig hebben. 

In principe is er weinig veranderd, het reglement is vooral simpeler gemaakt. Zo zijn 

er geen verschillende bedragen meer afhankelijk van de leeftijd die gevierd wordt, 

maar krijgt elke vereniging die een jubileum in veelvoud van 25 viert een vast bedrag. 

 

Daarnaast zijn ze vrij om te kiezen of ze zelf een activiteit organiseren en er de 

subsidie voor ontvangen, of ze in plaats van de subsidie een receptie op het 

gemeentehuis wensen. 

 

De jeugdraad was vorige keer al positief en is dat nu nog steeds, het levert dan ook 

opnieuw een positief advies af. 

 

b. Advies uitbetaling jeugdsubsidies ’20-‘21 

Door dat de werkingen van de verenigingen al een hele tijd niet of slechts gedeeltelijk 

kunnen plaatsvinden is er ook dit jaar een probleem voor het uitreiken van de 

subsidies. Vorig jaar werd beslist om de subsidiebedragen van het voorgaande jaar 

toe te kennen aangezien tal van activiteiten niet konden doorgaan. Het werkjaar ’20-

’21 is intussen ook zo goed als om, met opnieuw hetzelfde probleem. 

 

Om die reden stelt het gemeentebestuur voor om opnieuw dezelfde regeling toe te 

passen en de jeugdverenigingen hetzelfde subsidiebedrag toe te kennen als vorig jaar. 

Op die manier hopen ze de vereniging een duwtje in de rug te geven. 

 

De jeugdraad is erg positief dat het gemeentebestuur de verenigingen wil blijven 

ondersteunen ondanks dat hun werking al geruime tijd inactief of verminderd actief is.  

 



 

Het DB stelt echter voor om een kleine aanpassing te doen van 

het uit te reiken bedrag voor de scouts en chiro. De scouts kreeg 

in 2019 namelijk €600 meer subsidies dan de chiro. De reden hiervoor is omdat de 

scouts dat jaar een bus huurde om op kamp te gaan en de chiro niet. De scouts 

ontving daarvoor een bijkomende ondersteuning, chiro niet.  

 

Verspreid over twee jaar zou dat een verschil van €1200 betekenen tussen beide 

jeugdverenigingen, enkel en alleen omdat de chiro de ‘pech’ heeft dat ze in 2019 geen 

bus gebruikte. Het DB stelt dan ook voor om voor dit jaar de toelage voor de bus in 

twee te delen. Concreet zou de chiro dan €300 meer krijgen en de scouts  €300 

minder, zonder het totaal uit te reiken bedrag aan te passen.  

 

Zowel scouts als chiro zijn akkoord met het voorstel om de subsidies op die manier te 

verdelen.  

 

Wat de overige verdeling betreft zijn er geen opmerkingen. De jeugdraad formuleert 

een positief advies, met de vraag om de subsidieverdeling tussen scouts en chiro aan 

te passen. 

 

c. Zaalverhuur seizoen ’21-‘22 

Ben verstuurde begin deze week een mailtje met meer info over de zaalverhuur in het 

GC en SJC voor volgend werkjaar. Doordat er nog heel veel onduidelijkheden zijn door 

corona werd beslist om de kalender van het voorgaande jaar over te nemen. Vaste, 

jaarlijkse activiteiten zijn dus over genomen. 

Als je nog activiteiten extra wil aanvragen, reeds geplande activiteiten wil aanpassen 

of schrappen, neem dan contact op met cultuur@hoeilaart.be voor het GC Felix Sohie 

of sport@hoeilaart.be voor SJC Koldam! 

 

De ontbijtfilm voor volgend jaar in de theaterzaal staat gepland op 13 maart 2022! 

 

d. Speeltuin Koldam – verhuis toestellen 

De speeltoestellen van speeltuin Koldam zijn intussen verhuisd naar het park. De 

schommel en haasje-over paaltjes zijn al in gebruik, voor de kabelbaan is het nog 

even wachten. De funderingen moeten volledig droog zijn vooraleer de kabel 

gespannen kan worden. Daarna is nog een keuring nodig en kan er weer 

gekabelbaand worden! Dit zou voor de start van de zomer in orde moeten komen. 

 

mailto:cultuur@hoeilaart.be
mailto:sport@hoeilaart.be


 

e. Zomerbar – film  

Tijdens het EK voetbal zullen er tv-schermen geplaatst worden 

aan de zomerbar. Er zijn enkele avonden waarop er geen voetbalmatchen zijn. Voor 

die avonden is de dienst vrije tijd werk aan het maken van een kant-en-klare 

activiteit; een filmavond. Concreet zullen er drie filmavonden georganiseerd worden; 

een mannen-avond, vrouwen-avond en een avond voor jongeren. Voor elke avond 

wordt gezocht naar een partner die de bar wilt bemannen. 

 

Je krijgt als partner sowieso inspraak in de organisatie, ook de inkomsten van de bar 

zijn voor jou. De dienst vrije tijd zorgt voor de technische kant van het verhaal en 

voorziet de film (in onderling overleg). 

 

Ter vervanging van de ontbijtfilm lijkt dit wel een leuke activiteit om met de 

jeugdraad te doen. Enige nadeel is dat dit op 8 juli zou zijn, wanneer er heel wat 

mensen op kamp zijn (zowel scouts als akabe zijn dan op kamp). 

 

Rani, Robin en Isaac hebben alvast interesse om hier aan mee te werken, als er nog 

mensen van de jeugdraad zin hebben om mee te werken mogen ze zeker een seintje 

geven! 

 

5. Varia  

Sofie: schommel in het park hangt te laag, je kan nu niet met je benen zwieren. Ben 

geeft het door aan de technische dienst. 

Rani: hoe ervaarden jullie HHD? Iedereen positief. Super pluim voor de organisatie!! 

Janne: Test wanneer je vaccin zou krijgen blijkt dat de leiding voor het grootste deel 

hun vaccin tijdens kamp zouden krijgen. Ben haalt aan dat dit een probleem is en dat 

ze binnen Vlaanderen op zoek zijn naar oplossingen. Ben polst bij eerstelijnszone 

Druivenstreek of er naar oplossingen gezocht worden. 

 


